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Landvik skole 

Referat FAU-møte 3-2024/25 
Tirsdag 15. oktober 2024, kl. 19.00 – 20.30, 

Personalrommet Landvik skole – inngang Inntjore 1876 

Møteleder: FAU-nestleder 

Neste møte: 13.november 2024. 

 

Tilstede: 

FAU skoleåret 2024/25: 

 1. trinn: Hege Bråstad Kristiansen – Synne Lior 

 2. trinn: Heidi Flakk Christensen 

 3. trinn: Sandra Bjerk 

 4. trinn: Christina N. Jegteberg – Ole Tom Stokkeland 

 5. trinn: Gunvor Sofia Almlie – Gurly Dokkedal 

 6. trinn: Trygve Johannes Lereim Sævareid 

 7. trinn: Stig Arve Husebø Abrahamsen  

 

Skolens ledelse: 

 Rektor Kjetil Glimsdal 

 Fagleder Einar Loland Råheim 

Forfall 

FAU skoleåret 2024/25:  

 2. trinn: Roger Susort 

 3. trinn: Lisbeth Flaten 

 6. trinn: Evelyn Helleland 

 7. trinn: Anette G. Hodnebrug 

 Fagleder Hilde Igland 

 

FAU skoleåret 2024/25 

− Gjennomgang av FAUs økonomi 

 Dette tas på neste møte 

 

− Områder FAU vil fokusere sitt arbeid på inneværende skoleår 

 Samtale om hva FAU ønsker å fokusere på dette skoleåret. 

 Lage årshjul for foreldrekontaktene. 

 Åpen skole, 5. trinn 

 17. mai, 4. trinn 

 Dugnad, 3. trinn 

 Klassetreff 
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 Gave til lærere/ansatte 

 Stig Arve og Gurly tar saken 

 Barnas digitale hverdag 

 Synne og Gunvor Sofia 

 Oppgradering av uteområder 

 Vært diskutert at man skal få en klatrepyramide på uteområdet. Det er en 

større investering. På sikt kan FAU bidra til dette  

 Hvem i FAU som tar ekstra tak i dette er uavklart 

 Solvang 

 Evelyn 

 Brannvesenet har hatt tilsyn, uten anmerkninger 

 Kommunen har ansvaret for vedlikehold 

 FAU representantene som har et ansvar for de ulike fokusområdene blir bedt 

om å gjøre seg noen tanker om hva som kan gjøres og/eller hva FAU kan 

bidra med på sitt område. 

 

− Behandle ev innmeldte saker: 

o Skolefotograf. 3 års avtale med Norsk skolefoto? 

▪ Susan kan ordne, vi må bestemme om vi ønsker det. 
▪ Tidligere var det avtale med Lima. Billigere avtale, men kvaliteten 

dårligere den gang. 
▪ Norsk skolefoto tilbyr katalog.  
▪ FAU støtter videre avtale med Norsk Skolefoto. 
▪ Gunvor Sofia tar kontakt med Susan og Norsk Skolefoto. 

− Vedta møteplan for inneværende skoleår 

 Desembermøte? 

 Utgår 

 Møte 13. november og 21. januar  

Øvrige saker 

− Saker fra trinnene/klassene 

 Kroppen min (oppfølging frå forrige møte) 

 Seksualundervisning. Lærerne har en del av dette, i samarbeid med 

helsesykepleier. Ulik tilnærming på de forskjellige trinnene. Sosiallærer mener 

det blir tematisert i «Mitt valg» fra Lions. Mitt valg er valgt fordi det er til lett 

tilgjengelig for lærerne. 

 Voksenfilter på skole iPad? 

 En sak fra forelder der et eldre barn hadde kommet inn på pornografisk 

materiale, men det var for noen år tilbake.  

 IKT Agder leverer systemene, og lager filter for hele IKT Agder-samarbeidet. 

Det vil si at det er flere interessenter dersom FAU Landvik skole ønsker 

endringer i filteret. 

 Foreldrekontroll er utilgjengelig på skole iPad, for å for eksempel gi 

tidsbegrensning til internett. 
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 Einar Loland Råheim tar kontakt med digitaliseringsrådgiver i kommunen om 

dagens uttalelse fra kunnskapsminister Kari Nessa Nordtun, om begrensning 

på internett for barn i skolen. 

 Svar fra digitaliseringsrådgiver: 

 IKT-Agder informere om følgende sikkerhetstiltakene som er implementert 

på nettbrett og PC som brukes av elevene i Grimstadskolen.  

 

 For å sikre et trygt digitalt læringsmiljø, er det innført flere lag med 

beskyttelse. 

 All datatrafikk fra nettbrettene går gjennom IKT-Agders brannmur. Dette 

inkluderer en VPN-tilkobling via Global Protect når elevene ikke er 

tilknyttet skolens nettverk. Trafikken filtreres gjennom et dynamisk filter 

som automatisk kategoriserer nettsider, levert av Palo Alto Networks. 

Dette systemet blokkerer tilgang til upassende innhold som: 

• pornografi 

• malware 

• proxy og peer-to-peer (VPN/TOR-nett) 

• våpen (for elever) 

• ekstremistisk materiale 

• nettfilter fra Kripos/politiet inkl. såkalte mobbe-apper 

• enkelte nettsider (unntak/midlertidig - knyttet til kategorier ovenfor) 

 For ytterligere beskyttelse er nedlasting av apper deaktivert, og spesifikke 

nettsider som YouTube er begrenset for yngre elever. Andre spesifikke 

nettsider kan også blokkeres i Safari etter behov.  

 Filteret er basert på Kripos sine lister og KS sine anbefalinger. 

− Saker fra skolens ledelse 

o Blir stramt budsjett neste år 

▪ Hva skal vi evt. gjøre mindre av? 

o Leksefri/leksebevisst skole og redusert behov for leksetid på skolen 

▪ Budsjettspørsmålet kan bidra til å redusere lekseaktivitet, ved at 
det er mindre behov for lærere/ansatte på leksetid 

▪ Kan man se på andre måter at foreldre har oversikt over barnets 
nivå 

o Fysisk aktivitet for 6. og 7. trinn legges inn i (deler av) storefri noen dager 

▪ Istedenfor å ta det utover normert skoletid 

▪ Skolen undersøker om dette kommer i konflikt med regelverk 

o Ansattes deltakelse på 17.mai-tog 

▪ Vurderer å kutte ned på lærerens deltakelse i dette 

o Åpen skole og sommeravslutning i skoleåret 25/26 

▪ Vurderer å flytte åpen skole og sommeravslutning fra kl. 14.30 – 
16.30. Da blir det ikke delt dagsverk for lærere, som er kostbart. 
Dette er ikke tatt opp med lærerne.  

o Skolens ferier og SFO betaling 
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▪ Når barn blir påmeldt, for eksempel i høstferie, men ikke møter opp 
brukes midler på å dekke opp bemanning unødvendig. Vurderer 
tiltak her.  

o Leirskole 

▪ Vurderer alternative og billigere løsninger enn dagens ordning for 
leirskole på Evjetun  

▪ FAU opplever leirskolen som verdifull for barna, og håper den 
vernes 

o Ønskeliste fra trivselsleder 

▪ Grimstad kommune skal satse på fysisk aktivitet og lek for skoler 
og barnehager. Dermed kan det bli midler fra kommunen på dette 
området.  

− Eventuelt 

 Åpen skole 22. oktober 

 Foreldrekontaktene skal fylle ut hva kakene og liknende inneholder av 

allergener  

 Foreldrekontaktene bes om å gi tilbakemelding om hvem som lager/baker og 

at disse lager oversikt over allergener  

 Hvert trinn skal ha et allergi-alternativt bord ved sitt trinn  

 Hilde Igland, Tonje (FAU) og foreldrekontaktene holder i dette 

 Diskusjon om Facebook er beste løsning for å sende informasjon til foreldre på 

trinnene. Mulighet for at foreldrekontakter har oversikt over hvem som ikke bruker 

Facebook, og sender SMS ved behov.   

 17. mai-komiteen 

 To fra A-klassen, usikkert med B- og C-klassen 

 Christina og Ole Tom gir tilbakemelding til neste FAU-møte 13. november 

 

 

 

Referent 

 

Trygve Johannes Lereim Sævareid 


